
27 februari 2024

Geachte commissie,

Wat brengt ons volgende week indien mijn overbuurman vanochtend het antwoord kreeg: Helaas kan 
de gemeente niets doen aan de hoge grondwaterstand. 

De moed zakt ons in de natte schoenen. Vorige week was het antwoord: In de herfst is een record 
hoeveelheid regen gevallen zoals wij nog niet eerder hebben mee gemaakt (….)  Op het moment dat u de kelder 
droog maakt zal het grondwater dat hoger staat daarom wederom de weg naar binnen zoeken. (…)

Wij zijn overvallen door de plotseling natte kelders en souterrains. 

We hebben alles zelf via internet moeten opzoeken. Noch de wethouder, noch de ambtenaren 
hebben een hand uitgestoken. 

De tekeningen uit de plannen en de plattegrond zijn overduidelijk. U ziet dat Oost-Aerdenhout wel 
gedraineerd is en West-Aerdenhout niet gedraineerd is.

De 24/7 overlast in onze leefruimtes is ondragelijk geworden. Iedereen ondervindt grote stress. De 
situatie is uitzichtloos. Voor mij persoonlijk: wij kunnen 1/3 van onze leefruimte in huis niet 
gebruiken. 

Er is sprake van een calamiteit, zie het plan.

Laat u zich niet afleiden door de maatstaf van de gemeente en de wethouder dat er geen zorgplicht 
zou zijn beneden 70 cm van het maaiveld. Wij wonen in een uniek gebied, op zand en ruim boven 
NAP. Waarom helpt de gemeente wel de mensen in Oost-Aerdenhout. Er is thans sprake van een 
onacceptabele ongelijkheid.

De oorzaak ligt bovendien niet in het feit dat er veel regen is gevallen. Hoezo staan de duinen dan nu 
nog volledig blank? In januari is er 30,5 mm minder water gevallen dan in januari 2023, maar waarom
wordt het probleem alleen maar groter? 

Gemiddeld per adres met overlast draaien er 2 pompen continu. Hoeveel liter water hebben wij niet 
nu al weggepompt? Ontelbaar en nog steeds grote problemen.

Dit kan en mag niet nog een keer gebeuren, maar voor nu: er dient z.s.m. in het west Aerdenhout 
gedraineerd te worden door de gemeente en er dient per direct water te worden weggepompt. 
Gewoon aan de knoppen draaien!

Zoals u kunt lezen is er zelfs in de Tweede Kamer meer dan 20 jaar geleden gesproken over het 
stopzetten van de winning en is aangegeven dat indien er overlast ontstaat door het niet meer 
wegpompen, de pompen per direct weer aangezet moeten worden. Waarom gebeurt dat niet?

Mijn vraag aan u is dan ook: hoe gaat u ons helpen dat de gemeente én de wethouder wél naar de 
belangen van inwoners en de natuur gaan kijken?

Thea Bruins


